
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders  
van de gemeente Olst-Wijhe 
Postbus 23  
8130 AA Wijhe 
 
12 juni 2024, Olst-Wijhe 
 
Geacht College, 
 
Op 13 mei 2024 ontving de Adviesraad Samenleving de notitie “harmonisering 
subsidiebeleid secundaire voorzieningen” met het verzoek om hierover te adviseren. 
 
We hebben de notitie bestudeerd en bezochten de informatieavond voor 
verenigingen. 
Ook bespraken we de nieuwe regeling op 3 juni jl. binnen de adviesraad. 
 
We komen tot de volgende conclusie: 
De regeling ziet er goed uit en sluit aan bij de sociale toekomstvisie, waarbij inclusie 
en een gezonde levensstijl voorop staan. 
De Adviesraad Samenleving hecht grote waarde aan secundaire voorzieningen, die 
van levensbelang zijn voor de verenigingen in onze gemeente. Dit is voor ons dan 
ook de reden om u te adviseren de voorgestelde subsidieregeling uit te voeren. 
 
We hebben wel een aantal kanttekeningen/vragen: 
 

• Er komt een digitaal systeem om subsidies aan te vragen. Omdat niet 
iedereen even vaardig is met computerprogramma’s wordt er mogelijk een 
drempel opgeworpen om een subsidie aan te vragen. Onze vraag is of er 
vanuit de gemeente hulp aangeboden wordt om alle verenigingen in staat 
te stellen een digitaal subsidieformulier in te vullen. 

 
• Wie kennen binnen het gemeenteapparaat de subsidiepunten toe en hoe 

zorgt de gemeente ervoor dat de punten objectief worden toegekend? 
 

• Is er voldoende menskracht om te controleren of verenigingen uitvoeren 
waarvoor ze subsidie ontvangen? 

 
• De gemeente wil gaan werken met een jaarthema dat in overleg met diverse 

partijen vastgesteld wordt. Verenigingen kunnen met hun activiteiten op dit 
thema inhaken. Het is volgens ons belangrijk dat de gemeente het jaarthema 
vroeg in het jaar voorafgaand aan het subsidiejaar bekend maakt, opdat het 
mogelijk is activiteiten te plannen en ontwikkelen.  
 

 
 



 

• De adviesraad hecht groot belang aan een zorgvuldige periodieke evaluatie 
van de nieuwe regeling. Wij adviseren daarom een evaluatie die zodanig is 
ingericht dat bredere inclusiviteit meetbaar is met als doel een inzichtelijke 
conclusie die dit weergeeft en zo bijdraagt aan het verder toepassen van de 
nieuwe regeling. 

 
• Door de nieuwe verdeling van de subsidiegelden is het volgens ons heel goed 

mogelijk dat verenigingen ‘omvallen’; we vragen aandacht hiervoor, omdat 
dit volgens ons niet de bedoeling is gezien de toegevoegde waarde voor de 
samenleving.  

 
We vertrouwen erop dat als er veel verenigingen dreigen te verdwijnen de regeling 
herzien wordt. 
 
Tot zover ons advies.  
 
In afwachting van uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de Adviesraad Samenleving Olst-Wijhe, 
 
 
 
 
Frank Schumacher 
Voorzitter  
 


